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این  گروهسیاسی-رحمانزینالدین: 
برای چهارمین بار اســت که حریم مطهر اهل 
بیت)ع( در کشورمان مورد هجوم عناصر عضو 

گروهک داعش خراسان بزرگ قرار می گیرد.
همان زمان که ســردار شــهید سلیمانی 
طی مراسمی در مرکز همایش های سوره نوید 
نابودی داعــش را داد، کارشناســان نظامی و 
امنیتی هشــدار دادند که اعضای این گروهک 
به کشورهای خود بخصوص همسایگان شرقی 
ایران بازخواهند گشت و در بخشی از مرزهای 
تاجیکســتان و افغانستان که دارای دشت های 
پهناور و زیبایی است، اقدام به اسکان و آموزش 
نیروهای خود خواهند کرد و داعش خوراسان را 

پایه گذاری و  قدرت خواهند بخشید.
همین موضوع باعث شــد کــه برای اولین 
بار 17 خردادماه ســال 96 و همزمان با حمله 
تروریســتی به  مجلــس که مســئولیت آنرا 
گروهک داعش برعهده گرفت، افرادی از داعش 
خوراسان نیز به حرم بنیانگذار فقید جمهوری 

اسلامی حمله کنند.
بعد از آن در فروردین ماه ســال گذشــته 
عبداللطیف مرادی، با ملیت افغانســتانی ، ۲1 
ســاله و ازبک تبار که به صــورت غیرقانونی از 
پاکســتان وارد ایران و ساکن مشهد شده بود 
با چاقو در صحن حرم امام هشتم شیعیان)ع( 
به ســه روحانی حمله و دو نفر از آنها را شهید 
می کند. پس از آن در مهرماه ســال گذشــته 
نیز حامد بدخشــان از اتباع کشورهای شرقی 
ایران به حرم شاهچراغ)ع( باسلاح گرم هجوم 
می برد و بیــش از 13 نفر از مهمانان علی بن 
موســی)ع( را شهید می کند. وی سپس به دار 
آویخته می شود. دولت سیزدهم این اتفاق را به 
حوادث بعد از فوت مرحوم امینی ربط می دهد 
و آنرا برگردن کسانی می گذارد که باعث شدند 
نیروهای امنیتی بجای تامین امنیت کشــور 

مشغول کنترل اغتشاشات شوند.
اما متاسفانه در چند روز گذشته بازهم اتفاق 
تلخی رخ داد و یکی دیگر از اتباع کشــورهای 
شرقی ایران به بهانه انتقام خون حامد بدخشان 
به حریم شــاهچراغ )ع( وارد شــد و با شلیک 
چند گلوله دو نفر را شــهید و چند نفر دیگر را 

مجروح می کند.
در این حادثه که یک تروریســت تکفیری 
به نام »رحمت الله نوروزف« تبعه تاجیکستان 
عامل اصلــی آن بود، خانه امن تروریســت ها 
کشف و هشــت نفر از عناصر مظنون مرتبط 

با این حادثه دســتگیر می شوند که همه افراد 
بازداشت شده از اتباع خارجی هستند.

وی از اعضای داعش خوراســان است.ولی 
در باب حوادث فوق چند نکته مهم قابل تامل 

است. 
در گذشــته به مهاجرین و اتباع غیرمجاز 
در ایران به عنوان یک مسئله جزیی نگریسته 
می شد و هیچگاه آن را در حد و قواره چالش و 
تهدید به حساب نمی آوردند. برعکس هجوم بی 
رویه مهاجران و اتباع خارجی در طی پنج سال 
گذشته بخصوص پس از سلطه کامل طالبان بر 
افغانســتان نه تنها این پدیده را به یک چالش 
بلکه از نگاه متخصصین حوزه مهاجرت به یک 

ابرچالش تبدیل کرده است.
در همین ارتباط با وجود اینکه چندین سال 
از ارایه لایحه تاســیس سازمان ملی مهاجرت 
به مجلس می گذرد، مشخص نیست چرا نهاد 
قانونگــذاری و بخصوص نماینــدگان انقلابی 
کنونــی، بجای اینکه این لایحه را بررســی و 
تصویب کند به دنبال تصویب لوایح و طرح های 
حاشــیه ای از جمله لایحه عفاف و حجاب و 

طرح صیانت از فضای مجازی هستند؟
چرا با وجود تصویب کلیات ســازمان ملی 
مهاجــرت به عنــوان نهاد فرادســتی در امر 
مهاجرت و تاکید مجلس مبنی بر تصویب سه 
ماهه آن، هنوز بعد از چندین سال در مجلس 
خاک می خورد. باور کنید اولویت اصلی کشور 

دقیقا اینجاســت و مجلس و نمایندگان باید با 
قید فوریت تشکیل چنین سازمانی را در اولویت 

برنامه های خود قرار دهند.
آیا خســارت های عدم تصویب آن کمتر از 
نبــود قانونی برای عفاف و حجاب اســت؟ آیا 
لازم نیســت بجای گشــت های ارشاد، هزینه 
نیروی انتظامی صرف یافتن مهاجران غیرقانونی 
و کودکان کار آنها شــود تا از خروج نقدینگی 
کشــور و ایجاد آسیب های اجتماعی فراوان در 
کشور جلوگیری شود؟ آیا غیر از این است که 
مجلس بجای اینکه به موارد مهمی که یکی از 
آنها ساماندهی مهاجران است، بپردازد به دنبال 
ایجاد حاشــیه و منحرف کردن افکار مردم از 
موضوعات اصلی، امنیتی و معیشــتی نباشد، 
چون قدرت حل مشــکلات اساســی کشــور 
را نــدارد؟ البته که تمامی مهاجران به کشــور 
درمسیر متضاد منافع ایران حرکت نمی کنند 
کــه از آن جمله می تــوان به جــان برکفان 
فاطمیون )س( و زینبیون )س( و شهدای آنها 
در دفاع از حرم ائمه )ع( اشاره کرد که در جنگ 
با همین گروهک تروریستی دهها شهید تقدیم 

خاندان اهل بیت )ع( کرده اند.
اما حضــور پرتعداد اتبــاع خارجی آن هم 
غیرمجاز که بعــد از روی کار آمدن طالبان در 
افغانســتان و خروج آمریکا از این کشور شدت 
یافته، موضوعی نیست که بتوان مخاطرات آن 
برای امنیت ملی را در پستوی جلسات، نامه ها 

و نشست های غیرخبری مخفی کرد.
حقیقت این اســت که حضور اتباع بیگانه 
آنقدر پررنگ شــده که چهــره متفاوتی را به 
شــهرهای مهاجرپذیر کشــور داده؛ در همین 
جنوب تهران ســخن از روســتاهایی است که 
نزدیک بــه 100 درصد ســاکنان آن را اتباع 
خارجی غیرمجاز تشــکیل می دهند که نمونه 
بارز آن را می توان در شــرکت چندهزار نفری 
نماز عید فطر امسال در حاشیه پایتخت تماشا 

کرد.
جدای از تهدیداتی که حضور ســاماندهی 
نشده اتباع خارجی در کشورمان در حوزه های 
اجتماعی، فرهنگی و اشتغال دارد، نباید نقش 
آفرینی آنان را در مافیای زباله و آســیب های 

اجتماعی ناشی از حضور آنان را از یاد ببریم.
اما در گام بالاتر تهدید امنیتی است که این 
اتباع می توانند برای کشــورمان داشته باشند 
که نمونه هــای آن را در حوادث تروریســتی 
پیش گفته شاهد بودیم. با این اوصاف، اکنون 
باید پرسید که چرا برخی نهادها و نمایندگان 
مجلس با بررسی و تصویب این لایحه در صحن 
مجلس و تبدیل آن به قانون مخالفت می کنند؟
در یکی از بندهای این لایحه تصریح شده 
اســت که تمامی دســتگاه های مرتبط با امور 
اتباع خارجی مقیم ایران ومهاجرت به کشــور 
به اســتثنای بخش های مربوطه دستگاه های 
دفاعــی، امنیتــی، انتظامی در ســازمان ملی 

مهاجرت ادغام می شوند.
این بنــد با هــدف یکپارچه ســازی امور 
مهاجران و ساماندهی آن در لایحه پیش بینی 
شــده اما برخی چنین برداشت می کنند که با 
این کار، قدرت مانورشــان درموضوع مهاجران 
کم می شود و یا حتی برخی مسئولیت های آنان 
سلب شده که به تبع آن ممکن است از برخی 
درآمدهای ناشی از صدور مجوزها محروم شوند.

با توجه به بند فوق آیا غیر از این است که به 
دلیل حجم بسیار زیاد ورود مهاجران به کشور 
و دریافت مبالغ بســیارزیادی از آنها توســط 
دســتگاه های مختلف، برای صــدور و تمدید 
اقامتشــان، با نظام مند شدن حضور این افراد 
در کشور، یکی از راه های درآمد آنها که نظارتی 

هم بر روی آن نمی شود، بسته می شود؟
با وجود همه بهانه تراشی هایی که تاکنون در 
مسیر ساماندهی اتباع خارجی در ایران وجود 
داشــته؛ باید گفت که اینبار دیگر دستگاه های 
امنیتی، اطلاعاتی و تبلیغاتی نمی توانند حادثه 
رخ داده در شاهچراغ )ع( را به معترضان نسبت 
دهند و بگویند که به دلیل ایجاد فضای ناآرام 
در کشور، تروریست ها سوء استفاده کردند، زیرا 
در شرایط کنونی نیروهای امنیتی دلمشغولی 
دیگری جز تامین امنیت داخلی کشور ندارند. 
مگر غیر از این اســت که رهبر معظم انقلاب 
اسلامی یکی از نقاط قوت نظام را تامین امنیت 
کشور می دانند، ولی با عدم انجام دقیق وظایف 
بخش های مختلف عضو شورای عالی هماهنگی 
دستگاه های اطلاعاتی کشور این خواست رهبر 
معظم انقلاب بر روی زمین خواهد ماند و مردم 
ایران در شوک اقدامات انجام شده از سوی این 

گروهک ها و حامیان آنها خواهند بود. 
به نظر می رسد نیاز است نهادهای فراقوه ای 
برای به سرانجام رساندن لایحه تشکیل سازمان 
ملی مهاجرت به مجلس فشار وارد کنند تا در 
سال پایانی مجلس یازدهم که نمایندگانش به 
دنبال لابی گری و کسب رای در انتخابات آتی 
هستند، از دغدغه های شــخصی خود فاصله 
بگیرند و بــه اولویت های اصلی کشــور از آن 
جمله سامان بخشیدن به مهاجران غیرقانونی 
برای تامین امنیت کشور بپردازند. باید به این 
نمایندگان متذکر شد که اتباع غیرمجاز برای 
امنیت کشــور به مثابه انبار باروتی هستند که 
شعله ور شــدن آن مترصد یک جرقه کوچک 
اســت و هرگونه اهمال در این زمینه خسارت 

بار خواهد بود.

مردمسالاریدرپیتکرارحادثهشاهچراغبررسیمیکند:

پدیده مهاجرین خارجی و حوادث تروریستی در ایران

محمدرضا غلامرضا در مطلبی به علل برکناری خود از معاونت سیاسی وزارت 
کشور پرداخت و درباره این موضوع نوشت: 

براســاس اصل بی طرفی در انتخابات بخشنامه ای در تاریخ 11 خرداد سال 
جاری از ســوی اینجانب ابلاغ شــد که در آن »بایدها« و »نبایدها« قانونی که 
می بایســت مد نظر معاونین سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری های سراسر 
کشور ورؤسای ســتادهای انتخابات باشد مورد تأکید قرار گرفت.  پس از ابلاغ 
آن بخشــنامه، برخی از نمایندگان مجلس علیه مفاد آن بویژه بند ۴ بخشنامه 
کــه درباره عدم همراهی و معیت نماینده محرتم شهرســتان بــا فرمانداران و 
بخشــداران در حوزه هــای مختلف عمرانی، اقتصادی و توســعه ای و ... موضع 
گرفتند. بخصوص که در بند قبلی بخشنامه )بند 3( بر نظارت بر رفتار شخصی 
و اداری فرمانداران و بخشــداران هم تأکید شده بود و اینکه هرا قدامی که نشان 
دهنده عدم بی طرفی فرمانداران و بخشداران باشد منجر به عزل آنها می شوند.
 روح حاکم بر بخشــنامه این بود که برگزاری یک انتخابات رقابتی و پرشور 

الزاماتی دارد که یکی از مهمترینِ آنها، عدالت در فرصت ها و زمینه سازی برای 
ایجاد فرصت برابر برای همه کاندیداها است، نه اینکه فردی به واسطه سوابق یا 
لواحق خود بتواند فرصت بیشــتری برای نقش آفرینی و ظهور و بروز انتخاباتی 

داشته باشد.
اعتراض های نمایندگان موجب شد وزیر کشور برای متوقف کردن حواشی، ۴ 
بند از بخشنامه را لغو کند و شخصا برای تبیین موضوع در مجلس حاضر شود.
در جریــان حضور وزیر در مجلس، برخی نماینــدگان با وجود لغو بندهای 
مختلف بخشنامه، درخواست عزل معاون سیاسی را از وزیر مطرح کردند و از آن 
تاریخ به بعد با میدان داری برخی رسانه ها، این موضوع به دستور کار ثابت آنها 

و اصرار برخی نمایندگان تبدیل شد.
اصرار رئیس و برخی نمایندگان مجلس برای عزل معاون سیاسی وزیر کشور، 
فارغ از اینکه بنده معتقدم بخشــنامه صادره کاملا مبتنــی بر تکلیف اداری و 
براساس موازین شرعی و قانونی و سیاست های کلی ابلاغی رهبر معظم انقلاب 
بود، در حالی صورت می گرفت که معظم له علاوه بر ادوار گذشــته بارها خطاب 
به نمایندگان همین مجلس، ضمــن تقبیح دخالت نمایندگان مجلس در عزل 
و نصب ها، مداخله ایشــان در امور متعین در دولت را منع کرده بود و بلاشــک 
تعیین تکلیف در خصوص معاون وزیر مصداق اتم و بارز این مداخلات غیرقانونی 
بود. با وجود اســتمرار فشارها و بعضاً تنش های سیاسی و بسیج رسانه ای علیه 
وزارت کشــور، ما به دنبال آرام سازی فضا و پیگیری مأموریت های مهم خود از 

جمله فرآیند پیش ثبت نام نامزدهای انتخابات مجلس آینده بودیم. 
در این اثنا و در شــرایطی که انتظار می رفت بر اساس توصیه های اکید رهبر 
معظم انقلاب به ویژه فرمایشات ایشان در خطبه های نماز عید فطر در خصوص 

پرهیز از حاشــیه ها و حفظ وحدت و یکپارچگی میان قوا، و در فضایی که وزیر 
کشــور نیز ماده اختلاف یعنی بخشنامه را لغو کرده بود، تنش  ها فروکش کند، 
متأسفانه فشــارها افزایش یافت و استیضاح وزیر کشور فعال و در آستانه اعلام 

وصول قرار گرفت.
طرح اســتیضاح وزیر کشــور آن هــم در ایام ثبت نام انتخابات و ســالگرد 
اغتشاشات سال گذشــته به بهانه بخشنامه ای قانونی که لغو شده بود، بدعتی 
عجیب و بهت آور در تاریخ سیاسی کشور و روابط بین دولت و مجلس در ادوار 

مختلف، بود.
مع الاسف وساطت ها و توصیه ها برای حل مسأله، کارساز نیفتاد و تهدید به 
استیضاح وزیر کشور روز به روز جدی تر شد تا جاییکه علی رغم موفقیت ستاد 
انتخابات کشــور در انجام پویش دعوت، و حضور و استقبال چند ده هزار نفری 
متقاضیان برای پیش ثبت نام و بروز حادثه تلخ و شــوم تروریســتی در شیراز، 
پیغام رسید که استیضاح وزیر کشور به دلیل فشارهای برخی نمایندگان، توسط 
شــخص آقای قالیباف در روز دوشنبه مورخ ۲3 مرداد اعلام وصول خواهد شد 
و تنها راه عدم اعلام وصول، برکناری معاون سیاســی اســت و حتی استمهال 
۴۸ ساعته برای اتمام ثبت نام ها و برگزاری همایش سراسری معاونین سیاسی 

سراسر کشور هم مورد موافقت قرار نگرفت. 
تا یک روز قبل از این تصمیم، اراده دولت بر این بود که از حق مردم صیانت 
کند و اجازه چنین مداخله ای را ندهد اما با مشــاهده اصرار بعضی نمایندگان 
مجلس به استیضاح وزیر و عدم رعایت مصالح قطعی کشور که تبعات آن آسیب 
جدی برای نظم و امنیت کشور به دنبال داشت، اینجانب ادامه کار را به مصلحت 

ندانستم و تصمیم به کناره گیری گرفتم.

منصور حقیقت پور فعال سیاسی اصولگرا در پاسخ به این 
ســوال که این روزها اختلاف بین دولت و مجلس تشــدید 
شده است تحلیل شــما درباره بروز این اختلافات و دلایل 
آن چیســت، گفت: من آقایان قالیباف و رئیسی را به عنوان 
رئیس دو قوه می شناسم؛ اولا این دو با هم اختلافی نداشتند 
و ندارنــد. جریانی در کنار آقای رئیســی قــرار گرفتند که 
می خواهند در راســتای سیاست های خالص سازی به دنبال 
تصفیه عناصری بروند که ســوار اتوبوس این جریان نشدند. 
جریان خالص ســاز به اختلافات بین دولت و مجلس دامن 
می زند. اگر آن جریان خالص ساز سرجای خودش بنشیند و 
دست به این تفرق نزند، مشکلات حل خواهد شد. اما در هر 
صورت آقای رئیسی و آقای قالیباف با هم مشکلی ندارند و 
از قدیم با هم رفیق بودند. لذا شیطنتی که صورت می گیرد، 
توسط جریان تند خالص ساز است که باعث تشدید اختلاف 

در روابط بین دولت و مجلس شده است.

وی افزود: بالاخــره ۲۲۵ نفر از نمایندگان مجلس آقای 
رئیســی را برای را برای آمدن به عرصه انتخابات ریاســت 
جمهوری دعوت کردند. پس یعنی از ابتدا با هم مشــکلی 
نداشــتند و هماهنگ هم بودند. الان آن جریان خالص ساز 
می خواهد با قالیباف برخورد کرده و حالی از مجلس بگیرد. 
بنابراین زیــر چتر دولت جمع شــدند و مقدمات و زمینه 

درگیری دو قوه را فراهم کنند.
حقیقت پــور گفت: نتیجه اختلاف هرچه باشــد دود آن 
به چشــم مردم خواهد رفت و آنها اذیت خواهند شد. مردم 
نیازمند امید و افق روشــن در حل مشکلات  خود هستند و 
این موضوع در ســایه همراهی و همفکری فراهم می شود. 

چطور می توان این اختلاف را حل کرد؟ آقای رئیســی باید 
اطراف خود را پالایش کرده و افراد خالص سازی که در دولت 
و اطراف آقای رئیسی لانه کرده اند را به نحوی متنبه کرده و 

سرجای خودشان بنشاند.
وی درباره طرح این ادعا که جریانی در میان اصولگرایان 
به حذف قالیباف است، گفت: قطعا به دنبال این راه خواهند 
بود کــه این اتفاق بیافتد. بعد از کاری که با آقای لاریجانی 
در انتخابات گذشــته انجام دادند و به تعبیر رهبری در حق 
او جفا و ظلم کردند ولی جبران نکردند، مطئمن باشــید با 
این دســت فرمان و همین روند با دیگران هم همین کار را 
خواهند کرد. این فعال سیاسی اصولگرا در پاسخ به این سوال 

که آیا آقای رئیســی اراده مقابله با جریان خالص ساز را دارد تا 
بتواند آنــان را کنار بگذارد، گفت: نمی دانم. اما این اراده مقابله 
را در آقای رئیسی نمی بینم. خدا کند آقای رئیسی این اراده را 
داشــته باشــد و با آنان برخورد کند تا مسائل داخلی و مسائل 
خارجی مانند برجام و FATF را حل کرده و به کســی اجازه 

اختلاف افکنی ندهد.
این فعال سیاسی با اشاره ماجرای برکناری معاون سیاسی 
وزیر کشور به عنوان یکی از مصادیق اختلاف دولت و مجلس 
گفت: برکناری معاون سیاسی وزیر کشور نباید رخ می داد و 
کار نباید به اینجا کشــیده می شد اما این موضوع در نهایت 
رخ داد. باید از این فرصت ها استفاده کرد و نباید گذاشت این 
اتفاقات تبدیل به گسل شده و جلوی کار را بگیرد. دولت به 
اندازه کافی آنقدر از خود ناکارآمدی و ضعف نشان داده است 
که اگر این اختلافات هم به آن اضافه شــود، حل مشکلات 

مردم طولانی تر خواهد شد.

افشاگریغلامرضادربارهعلتبرکناریازمعاونتسیاسی

حقیقتپور:

افرادجریانخالصسازیدردولتلانهکردهاند

هشدارمهاجریدربارهدخالتهایجمیلهعلمالهدی
درامورمملکتداری!

محمد مهاجری بار دیگر به دخالت همسر ابراهیم رئیسی در تصمیم های دولت 
واکنش نشان داد.

محمد مهاجری، فعال سیاســی اصولگرا، در اعتراض به دخالت همسر ابراهیم 
رییسی در امور مملکت داری در فضای مجازی نوشت: چرا دولتی ها باید از همسر 
شما امر و نهی شوند؟ به نظر می رسد همسر ابراهیم رئیسی در امور دولت دخالت 

می کند که اصلا مورد پسند اعضای دولت نیست.

توانگر:
ازنفوذیهایمدعیحجابوحشتدارم!

نماینده تهران در مجلس با انتشار متنی در حساب کاربری خود در توییتر به 
موضع نمایندگان در قبال حجاب واکنش نشان داد.

مجتبی توانگر نماینده تهران در مجلس شورای اسلامی با انتشار متنی که در 
حساب کاربری خود در شبکه ایکس)توییتر( به موضع نمایندگان در قبال حجاب 

پرداخت و نوشت: دو گروه در مجلس درباره موضوع عفاف و حجاب فعال اند. 
گروه اول معتقدند جزای نقدی ســنگین باید بجای گشــت ارشاد بنشیند و 
بی حجابی و بدپوششی جرم باشد نه تخلف. گروه دوم معتقدند روش های قبلی 
)گشت ارشاد، برخورد های خیابانی و..( بماند با جزای نقدی سبک و تخلف بجای 
جرم. جالب این جاســت جلوی مجلس عده ای تجمع کرده اند و می گویند تخلف 
نباشد و مجازات ها سنگین تر باشد، ولی از گروه دوم حمایت می کنند و به گروه 

اول فحش می دهند، سیاست اینگونه استحمار می کند.
البته اینکه موضوع حجاب با این دو دسته نگاه حل می شود یا نه؟ محل تامل 

است.  من از »نفوذی های مدعی حجاب« وحشت دارم.

واکنشپیمانجبلیبهبازگشترشیدپوروگلزار
بهصداوسیما

پیمان جبلی در واکنش به حضور برخی چهره ها در صدا وسیما، بیان کرد: در 
اغتشاشاتی که سال گذشته اتفاق افتاد، متاسفانه برخی از چهره ها با سوءاستفاده 
از شهرت و محبوبیت خود به قوانین و ضوابط جامعه بی توجهی کردند و با جریان 
فتنه برانداز همراه شدند و رفتارهایی را از خود نشان دادند که نتیجه آن تحریم 
جامعه و شریک شدن در اتفاقات تلخی بود که شاهد آن بودیم. البته همچنان نیز 

شاید برخی از این افراد به مسیر خود ادامه دهند.
وی در ادامه اظهــار کرد: برخی دیگر نیز تلاش کردند با اصلاح مواضع خود 
و موضع گیری های مناسب بعد از این جریانات، مسیر خود را اصلاح کنند. فلذا 
چهره ها و نوع رفتاری که در جریان فتنه ســال گذشته داشتند، متفاوت است. 
طبیعتا بســیاری از چهره ها نیز وفاداری خود را به نظام، مردم، قوانین و انقلاب 

نشان دادند که به صورت طبیعی مورد احترام جامعه و مردم هستند.
رئیس سازمان صداو سیما خاطرنشان کرد: ما در یک سال اخیر در برنامه هایی 
که در مناســبت های مختلف داشتیم مانند شب یلدا، شب تحویل سال نو، ایام 
ماه رمضان و ایام ماه محرم و ســایر عرصه ها اثبات کردیم که نیاز به چهره های 
هنجارشکن و عنود و لجباز نداریم و عملا برنامه های خود را با چهره هایی که از 
محبوبیت خوبی برخوردار شدند ادامه دادیم. این سیاست مقطعی ما نیست بلکه 
این یکی از ســرفصل های ثابت سند تحول صدا وسیما بوده که ما به آن پایبند 

بوده و به همین شکل نیز ادامه خواهیم داد.
جبلی در ادامه تاکید کرد: هر زمان که رسانه ملی تصمیم بگیرد که از چهره ها 
اســتفاده کند، حتما این دسته بندی را رعایت خواهد کرد و حتما توجه خواهد 
داشــت که امکان، فرصت و ظرفیت دیده شــدن را در اختیار کسانی قرار دهد 
که عناد، لجبازی و اصرار بر حرکــت خلاف قواعد، ضوابط و هنجارهای جامعه 
را نداشــته باشند. ما به چنین افرادی میدان و عرصه نخواهیم داد. شکی در این 
موضوع نیست. جبلی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه زمانی می گویند برنامه 
ای پنج درصد بیننده دارد چرا باید ادامه پیدا کند؟ بیان کرد: مرجع رسمی اعلام 
نتایج نظرســنجی ها و مخاطب سنجی ها مرکز تحقیقات صدا و سیما است. هر 
کسی در هر جایگاهی غیر از مرکز تحقیقات صدا و سیما ادعایی کند از نظر ما 

مردود است.

بادامچیان:

مامانندباهنرغافلگیرنشدیم
اســدالله بادامچیان، دبیرکل حزب موتلفه اســلامی با اشاره به ثبت نام تعداد 
اعضای حزب موتلفه اسلامی در انتخابات مجلس دوازدهم افزود: ما در انتخابات 
مجلــس دوازدهم تکثر داریم اما وحدت نداریــم. در حال حاضر همه به صحنه 
می آیند، نظرات خود را مطرح می کنند و این باعث می شــود که فضای پر شور 
انتخاباتی داشته باشیم. بادامچیان همچنین اظهار کرد: در حال حاضر بسیاری 
از اعضای حزب ثبت  نام کردند و از ما می پرســند که برنامه شــما چیست و ما 
هم می گوییم افراد شــاخص تر و اصلح که به پارامترهای نظام نزدیک تر هستند 
و رجحــان عقلی دارند، انتخاب می کنیم که در نهایت مجلس دوازدهم بشــود، 
بهترین مجلس. دبیرکل حزب موتلفه اسلامی در ادامه خاطرنشان کرد: در مورد 
شــروع پیش ثبت نام ما مانند باهنر غافلگیر نشــدیم و از فرصت 6 ماهه ای که 
شورای نگهبان داده اســتقبال می کنیم. او ادامه داد: همچنین جبهه اصلاحات 
بیانیه داد که منجر به محدود شــدن حضور چهره ها می شود. در این میان یک 
گروه از اصلاح طلبان هســتند که بسیار سیاسی هستند و سرلیست آنها ظریف 
است. بخش دیگری سرلیست آنها مجید انصاری و کمالی هستند که می روند و 

ثبت نام می کنند که به نوعی همراه هستند.
بادامچیان ادامه داد: اینکه اصلاح طلبان می گویند قانون جدید انتخابات وقت 
بیشــتری به شورای نگهبان برای ردصلاحیت ها داده، حرف بیخودی است، مگر 
شورای نگهبان بیکار است.  مشکل فعلی شورای نگهبان این است که صلاحیت 
ایــن ۴9 هزار نفر را چگونه احراز کند. کســی با اصلاح طلبان دعوا ندارد چراکه 
کســی از آنها استقبال نمی کند. دبیرکل حزب موتلفه اسلامی در پاسخ به اینکه 
پیش بینی شما از تعداد لیســت های اصولگرایان چیست، گفت: تا دلت بخواهد 
اصول گرایان لیست خواهند داشت همانطور که اصلاح طلبان تعداد بالایی لیست 

خواهند داشت.

سردارشکارچی:
دربارهجزایرسهگانهباکسیتعارفنداریم

ســردار ابوالفضل شکارچی سخنگوی ارشد نیروهای مسلح با اشاره به برنامه ستاد 
کل برای تقویت بســیج اظهار داشت:  الحمدالله بسیج آماده است و کارهای بسیار 
اساســی برای تقویت و ارتقای توانشان انجام شده است؛ همین طور توان روحی و 
معنوی بســیج از قبل آماده بوده و در حال حاضر قوی تر از گذشــته است؛ بسیج 
کاملًا آماده است و در میدان حضور دارد و از آنجایی که از بدنه مردمی تشکیل شده 

 همواره با معاندان و منافقان در حال مبارزه است.
سخنگوی ارشد نیروهای مسلح کشورمان تصریح کرد: در اغتشاشات سال گذشته 
اصلًا از وضعیت انتظامی عبور نکرد و به عبارتی دیگر اصلًا به حوزه امنیتی نرسید؛ 
در وضعیت انتظامی، فراجا مسئولیت دارد و در صحنه است و خوشبختانه از تجربه 
و آمادگی خوبی هم نیروهای فراجا برخوردارند و  اگر کســی هم تعرضی به امنیت 

مردم  کند بحث دیگری است که سال گذشته چند مورد رخ داد.
وی با اشــاره به اینکه دشمن تمام تلاشش این است که پشت مردم مخفی شود، 
عنوان کرد: تمام تلاش ما این اســت که دشــمن پشت مردم مخفی نشود؛ وقتی 
دشــمن پشت مردم مخفی نمی شــود کار برای نیروهای فراجا بسیار راحت است 
ولی وقتی مخفی می شود کار سخت می شود. سال گذشته برای اینکه مردم آسیب 
نبینند بخشی از اتفاقات افتاد نه اینکه جمهوری اسلامی توان امنیتی پایینی دارد 

بلکه تمام ملاحظات برای این بود که مردم آسیب نبینند.
ســردار شــکارچی با اشــاره به اینکه بســیج برای دفاع گســترده از جمهوری 
اســلامی پیش بینی شده و ممکن است گاهی اوقات به نیروهای فراجا کمک کند، 
مطرح کرد: ولی صحنه های کشــور تاکنون وارد مرحله امنیتی نشــده که بسیج 
بخواهد به طور مســتقیم ورود کند. الحمدالله اینقدرهم وضع کشــور حاد نیست 
که بخواهد شــرایط امنیتی پیش بیاید ولی در کل بسیج در هر شرایط از آمادگی 

بالایی برخوردار است.

سوشیال

مجلس

رویداد

احزاب

دفاعی

اسماعیل قزل سفلی معاون اســتانداری فارس با بیان 
اینکه همه مصدومان و شهدای حادثه تروریستی شیراز از 
اهالــی فارس بوده اند، گفت: ۲ تن از مصدومان این حادثه 
زائر بودند و مابقی مصدومان و ۲ شــهید حادثه از عوامل 

حرم بوده اند.
وی ادامه داد: از 9 نفر مصدوم اولیه این حادثه، یک نفر 
به محض رســیدن به بیمارستان شهید شد و ۸ نفر دیگر 

به بیمارستان های مسلمین، نمازی و رجایی اعزام شدند.
او گفــت: از بین ۲ مصدوم بســتری در بیمارســتان 
مسلمین، یک نفر همان شب مرخص شد و یکی از خدام، 
بعد از چند عمل جراحی، خوشــبختانه وضعیت پایداری 
پیدا کرده اســت. قزل ســفلی اضافه کــرد: از ۵ مصدوم 
منتقل شده به بیمارستان نمازی، یک نفر شامگاه گذشته 
به فیض شــهادت نائل شــد و یک نفر هم روز چهارشنبه 

ترخیص شده است.
وی با بیــان اینکه یکی از مصدومان بســتری در این 
بیمارســتان)آقای قدرتی( به بخش عمومی منتقل شــد، 
گفت: ۲ مصدوم که یکی گلوله به صورت و دیگری به لگن 
و شــکم اصابت کرده، در بخش آی سی یو تحت مراقبت 

هستند. قزل سفلی خاطرنشان کرد: وضعیت جسمی فردی 
که دچار آســیب ناحیه صورت شده، نسبتا پایدار است اما 
خانم مریم دادی که از ناحیه لگن و شــکم مصدوم شده 
بود، با وجود اینکه چند عمل جراحی را پشت سر گذاشته 

اما هنوز وضعیت کاملا پایداری ندارد.
معاون اســتانداری فارس با بیان اینکه مصدوم منتقل 
شده به بیمارستان شــهید رجایی نیز همان شب حادثه 
مرخص شده است، ادامه داد: ۲ تن از مصدومان این حادثه 
زائر بودند و مابقی مصدومان و ۲ شــهید حادثه از عوامل 

حرم بوده اند.
معاون سیاســی اســتانداری فارس با بیان اینکه فرد 
تروریســت، در اختیار دســتگاه های امنیتی و همچنان 
تحت بازجویی است، گفت: بعد از اتمام بازجویی، این فرد 

تحویل دستگاه قضایی خواهد شد.
قزل سفلی همچنین گفت: با دستگیری یک نفر دیگر، 
تعداد دستگیر شــدگان مرتبط با حادثه تروریستی حرم 
مطهر، به 11 نفر رسیده است؛ تعداد از این افراد ایرانی و 
شماری نیز اتباع بیگانه بوده اند، از محل اختفا و خانه امن 

آنان لوازم و ابزار ارتباطی و ... کشف شده است.

جلیل رحیمی جهان آبادی، عضو کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس با اشاره به حمله تروریستی داعش 

به شاهچراغ گفت: 
سرویس های جاسوسی دشمن که این اقدامات را انجام 
می دهند دو هــدف را دنبال می کننــد. اول از همه اینکه 
می خواهند بگویند ایران در تأمین امنیت شــهروندان خود 
ناتوان اســت، مورد دیگر اینکه می خواهند بحث اختلافات 

مذهبی، قومیتی و کینه و دشمنی را ترویج دهند.
رحیمی جهان آبادی با اشاره به راه های مقابله با تروریسم 
تصریح کرد: نکته مهمی که باید رعایت کنیم این است که 
میــزان همگرایی، محبت، اتحاد و یگانگــی را میان مردم 
افزایش دهیم و با هرگونه تعصب و گرایش به افراط گرایی 

مقابله کنیم و در این زمینه به جوانان خود هشدار بدهیم.
او در واکنش به اینکه نظر بســیاری از منتقدین بر این 
نکته اســت که چرا برای دومین بار شاهچراغ مورد حمله 
قــرار می گیرد، اظهار کرد: به نظر بنــده با توجه به حادثه 
قبلی شــاهچراغ و اینکه چند نفر از عوامل آن حادثه اعدام 
شده اند اقدام اخیر داعش در شاهچراغ نوعی کینه جویی و 
قدرت نمایی برابر بخش امنیتی ایران است. همچنین اینکه 

نیروهای امنیتی توانستند جلوی فرد تروریست را بگیرند و 
اجازه ندهند با آن حجم فشــنگ به نمازگزاران برسد این 

نکته قابل توجهی است.
رحیمی جهان آبادی با تأکید بــر انتقام جویی داعش از 
ایران ادامه داد: اما در مجموع بخش سیاســی و حفاظتی 
مکان هایی مانند شــاهچراغ باید دقت بیشتری کنند چرا 
که نمی شود از یک ســوراخ دو بار گزیده شویم، این نشان 
می دهد که آسیب و حفره امنیتی در شاهچراغ وجود دارد 
لذا اســتاندار فارس و نهاد های امنیتی وظیفه بررسی دارند 
از ایــن جهت کــه اماکن مذهبی و اماکنــی که تجمعات 

مردمی شکل می گیرد از این نظر دچار مشکل نشود.
این عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شورای اسلامی در پایان یادآور شد: بنده فکر می کنم 
در حال حاضر اولویت اساسی کشور وضعیت معیشتی مردم 
و حوادث امنیتی است کما اینکه حوادث تروریستی یک بار 
در حرم امام رضا علیه السلام و دو بار در شاهچراغ رخ داد و 
امکان دارد خدایی نکرده در جاهای دیگر تکرار شود. لذا به 
عنوان نماینده مردم از بخش امنیتی و انتظامی می خواهیم 

که روی این مسئله تمرکز بیشتری داشته باشد.
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